

Title (en)

Counters, especially for bank interiors.

Title (de)

Tresen, insbesondere für Bankeinrichtungen.

Title (fr)

Comptoirs, notamment pour les intérieurs de banques.

Publication

**EP 0365021 A1 19900425 (DE)**

Application

**EP 89119474 A 19891020**

Priority

- DE 3835703 A 19881020
- DE 3907599 A 19890309

Abstract (en)

The bank counter has a work surface (10) on the side of the server for seated or standing serving and a counter structure (12) which is raised in relation to the work surface. Inside the counter structure, there is a large storage space (16) which is open to the server side and closed, by means of a limiting wall (24'), to the customer side. The limiting wall (24') is designed as a folding wall which ensures free access to the storage space from the customer side. The storage space (16) is preferably intended to receive a visual display unit (38). In order to ensure optimum orientation of the visual display unit, an intermediate bottom insert (34) can additionally be inserted into the storage space from the customer side, which has a height-adjustable intermediate bottom. The wiring of all the electrical counter facilities, and in this connection of the visual display unit (38) in particular, can also be carried out simply from the customer side when the limiting wall (24') is open. <IMAGE>

Abstract (de)

Der Banktresen weist eine bedienerseitige Arbeitsfläche (10) für sitzende oder stehende Bedienung und einem gegenüber der Arbeitsfläche erhöhten Thekenaufbau (12) auf. Innerhalb des Thekenaufbaus befindet sich ein großer Stauraum (16), der zur Bedienerseite hin offen und zur Kundenseite durch eine Begrenzungswand (24') geschlossen ist. Die Begrenzungswand (24') ist als Klappwand ausgebildet, die einen freien Zugang zum Stauraum von der Kundenseite aus gewährleistet. Der Stauraum (16) ist bevorzugt zur Aufnahme eines Bildschirmgeräts (38) bestimmt. Um eine optimale Ausrichtung des Bildschirms zu gewährleisten, ist in den Stauraum zusätzlich ein Zwischenboden eingesetzt (34) von der Kundenseite her einsetzbar, der einen in seiner Höhe verstellbaren Zwischenboden aufweist. Auch die Verkabelung der gesamten elektrischen Treseneinrichtung, und dabei insbesondere des Bildschirmgeräts (38), kann bei geöffneter Begrenzungswand (24') einfach von der Kundenseite aus vorgenommen werden.

IPC 1-7

**A47B 21/02; A47F 9/00**

IPC 8 full level

**A47B 21/00** (2006.01); **A47B 21/02** (2006.01); **A47F 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 21/0073** (2013.01); **A47B 21/06** (2013.01); **A47F 9/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3603465 A1 19870820 - LK INVEST GMBH EINRICHTUNGSBAU [DE]
- [Y] EP 0248100 A1 19871209 - HORCHLER GMBH & CO KG VORMALS [DE]
- [Y] DE 8505591 U1 19850620
- [A] FR 2541881 A1 19840907 - LOPEZ THOMAS [FR]
- [A] EP 0226862 A1 19870701 - KELLER ERICH
- [A] EP 0128263 A2 19841219 - INTEGRATED METAL TECH [US]
- [A] US 4712842 A 19871215 - PRICE MACY J [US], et al
- [A] FR 2613918 A1 19881021 - DAVID PHILIPPE [FR]

Cited by

CN112586912A; CN111990770A; WO0030500A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0365021 A1 19900425; EP 0365021 B1 19931229**; DE 3907599 A1 19900426; DE 58906561 D1 19940210

DOCDB simple family (application)

**EP 89119474 A 19891020**; DE 3907599 A 19890309; DE 58906561 T 19891020